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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voorzitter,

Allereerst dank voor de beantwoording van onze vragen met betrekking tot het schrappen van een
aantal busritten doorArriva per 9 januari 2022.

Buslijn 104 rijdt van Hoogerheide via Ossendrecht, Huijbergen, Wouwse Plantage en Wouw naar
Roosendaal. Een groot aantal ritten van buslijn 104 ztln opgeheven en heeft direct merkbare
gevolgen voor Wouwse Plantage. Hierdoor rijdt buiten de spitstijden, tussen 09.00 en 15.00 uur geen

reguliere bus meer. De provincie is niet voornemens om dit te herstellen. ln de gemeente
Woensdrecht is de optie uitgesproken om wellicht zelf een buurtbus aan te schaffen en vrijwilligers in

te zetten in de daluren.

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende aanvullende vragen:

1. Zijn er nog ontwikkelingen met betrekking tot het schrappen van een aantal busritten
door Arriva?

2. Bent u bekend met het initiatief in de gemeente Woensdrecht en hoe kijkt u hiernaar?
Graag een toelichting

3. Zou u bij dit initiatief samen willen op te trekken met de gemeente Woensdrecht? Graag
een toelichting

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Marco Schillemans, Peter Raijmaekers
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.Op dit moment zijn er geen ontwikkelingen op lijn 104 anders dan eerder gecommuniceerd.

2.Het initiatief van Woensdrecht is sympathiek. Echter, wijzijn van mening dat de primaire

verantwoordelijkheid voor een goed openbaar vervoernetwerk bij de provincie ligt. Het is niet de

bedoeling dat de gemeente of vrijwilligers verantwoordelijk worden voor gaten die ontstaan in het OV

netwerk, door een separate openbaar vervoer dienst in te stellen. Nadeel is onder andere dat de OV-

kaart niet geldig is. Wij blijven het belang van een goed OV systeem voor de dorpen bij de provincie

stevig benadrukken en verwachten dat lijn 104, ook in de daluren, weer terug komt zodra het aantal

OV gebruikers weer op orde is.

3. Wij hebben contact opgenomen met Woensdrecht over het initiatief voor een buurtbus onder regie

van de gemeente. Op dit moment zien we geen koppelkansen, maar mocht het initiatief doorgang
vinden worden we op de hoogte gesteld en wordt hier over doorgepraat.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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